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Päätös:
Päätettiin

a) että talous- ja hallintojohtaja Eila Tanninen vastaa sähköpostitse jäsen Jari Jääskeläisen
kysymykseen Havukosken koulun remontin etenemisestä

b) selvittää  jäsen  Jari  Jääskeläisen  ehdotusta,  että  VanVaryn  puheenjohtaja  voisi  tulla
kertomaan opetuslautakunnalle omasta toiminnastaan. Tällä voitaisiin syventää koulun,
kodin ja lautakunnan yhteistyötä.

d) antaa sivistystoimelle tehtäväksi valmistella vastaus jäsen Vaula Norrenan kysymykseen
päiväkotikuljetuksista Vantaalla

”Millä eri perusteilla alle esikouluikäinen lapsi voi saada kaupungin järjestämän kyydin
päivä-hoitoon? Ovatko perusteet muuttuneet viime vuosina, jos, niin miten? 

Aikaisemmin (2000-luvulla) tietääkseni oli niin, että jos lapsen päivähoito oli jostain syystä
kauempana kotoa, kaupungilta sai hakemuksella kyydin lapselle, mikäli perheellä ei ollut
autoa tai esim. työaikojen puolesta mahdollisuutta kyyditä lasta.

Nyt  on  käynyt  ilmi,  että  ruotsinkielisellä  puolella  perheet  kuljettavat  lapsia  pitkiäkin
matkoja  päivähoitoon  (kun  ruotsinkielistä  päivähoitoa  ei  ole  tarjolla  lähempänä),  ja
joillekin  autottomille  perheille  tämä  asettaa  ylivoimaisia  vaikeuksia  ehtiä  töihin
kokonaiseksi työpäiväksi ja myös töistä takaisin lasta  hakemaan  säädetyn
päivähoitoajan  puitteissa.  Miten  kaupunki  vastaa  näille  perheille?  Miten  heidän  on
mahdollista saada lapsilleen kaupungin järjestämä kyyti päivähoitoon?”
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